
Skatteudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 26. oktober 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 27
Vil ministeren – eventuelt med bidrag fra erhvervsministeren og skatteministeren – kom
mentere den generelle problemstilling, der rejses om samarbejdet mellem myndigheder 
i henvendelsen af 6. september 2021 fra Astrid Kristiansen, jf. SAU alm. del – bilag 
21, og herunder redegøre for, hvorfor virksomheder først bliver klart oplyst om, at deres 
produktionslokaler skal godkendes af Skatteforvaltningen, når virksomheden ansøger om 
at blive registreret hos Skatteforvaltningen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Morten Dahlin (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Morten.Dahlin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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